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Rapport FAU Bogstad skole august 2021 - juni 2022 

Innledning 
Denne rapporten oppsummerer arbeidet i FAU ved Bogstad skole skoleåret 2021/2022.   

Medlemmer 
FAU har hatt følgende medlemmer: 

 

Trinn Valgt 

antall 

år 

Navn  Ansvarsområde  

1 1 Benedicte Olsen Høvding Skolemiljøutvalg  

1 1 Øyvind Indrebø Sekretær 

2 2 Kim-Alexander H. Jørstad Nestleder, AKS-kontakt  

3 1 Cecilie Ramse Leder 

3 1 Trine Sønsteby (tilleggsrepresentant) Hovedansvarlig 17. mai  

4 2 Cecilie Sveen Trafikkansvarlig  

5 1 Guri Lande Digital skole 

6 2 Stein Kaasa Juleavslutning 

6 1 Eli Krogstad (tilleggsrepresentant) Hovedansvarlig juleavslutning 

7 1 Margit Hegna Kasserer 

I tillegg har det sittet to vararepresentanter i FAU, Peter Obrestad for 2. trinn (leder av 

Driftsstyret) og Eugenie Skilnand for 3. trinn (17. maikomité).  

Møter 

Med litt sen oppstart og første møte ikke før 13. oktober har det i løpet av skoleåret vært 

avholdt 6 ordinære FAU-møter; 

 

13. oktober 2021 Første møte og nytt FAU konstitueres 

21. november 2021 Møte i Foreldrekontaktforum og FAU (digitaliseringsskrivet) 

1. desember 2021 Bl.a. sak fra Akersposten om deling av grovt overgrepsmateriale 

2. februar 2022 Ledet av nestleder (leder fraværende) 

20. april 2022 Bl.a. tilbakemelding på notat om håndskrift og skriveferdigheter 

15. juni 2022 Årsrapport og avslutning 

 

Leder i FAU deltok på et digitalt fellesmøte på zoom 16. februar 2022, i skolegruppe F (= 

skolene i Vestre Aker, Ullern og Frogner bydeler) gjennomført av Oslo KFU (Oslo 

kommunale foreldreutvalg). 

 

FAU har i tillegg deltatt på 2 møter i skolemiljøutvalget. 

 

FAU har to representanter i skolens driftsstyre, som har avholdt x møter i løpet av skoleåret. 
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Saker 

FAU har som vanlig hatt store og små saker som omhandler skole-hjem-samarbeidet på 

agendaen, der kommunikasjon og informasjonsflyt mellom skolen og AKS, og de foresatte, er 

sentrale elementer. Vi opplever at samarbeidet med skolens ledelse, AKS-ledelsen og lærerne 

er konstruktivt og godt. Det er lav terskel for å ta opp saker begge veier, god dialog og vilje til 

å finne gode løsninger. 

Første møte hvor nytt FAU konstituerer seg ble ikke avholdt før 13. oktober på grunn av mye 

sykdom og fravær. Møtet ble avholdt fysisk på personalrommet på skolen. På dette møte gikk 

vi gjennom enkelte prosedyrer og utvalg, samt at roller ble fordelt. For skoleåret 2020-2021 

ble det tatt inn vararepresentanter, i tillegg til foreldrerepresentanter og tilleggsrepresentanter. 

Ettersom møtene for FAU er åpne for alle foreldre som sitter i Foreldrerådet (alle foreldre) 

ved Bogstad skole, er vurderingen at det ikke er problem å ta inn vararepresentanter, men at 

disse ikke har stemmerett ved avstemming i FAU. For skoleåret 2021-2022 har det derfor 

også sittet 2 vararepresentanter i FAU.   

Møte 3. november, dette også et fysisk møte, ble avholdt som et todelt møte, hvor første del 

var Foreldrekontaktforum. Leder i FAU gikk gjennom en presentasjon med relevant 

informasjon for foreldrekontaktene. Av spørsmål som ble stilt trekkes frem behovet for å få 

kontakt med foreldre og utlevering av klasselister. Her er oppfordringen til foreldrene å dele 

kontaktinformasjon via «skolemelding». Andre del var ordinært møte for FAU. Her kunne 

skolen informere om at de sluttet med obligatorisk hjemmetesting. Fortsatt var det så få 

smittetilfeller at skolen, med samtykke fra foreldrene, meldte nærkontakter ved smittetilfeller. 

Videre har FAU gjennom flere år hatt en pågående dialog med skolen vedrørende 

digitalisering av undervisningen, med fordeler og ulemper dette medfører. FAU har hele veien 

hatt fokus på god og tilstrekkelig informasjon ut til foreldrene. På møte 3. november kunne 

skolen informere om at de hadde utarbeidet et «digitaliseringsskriv» med informasjon til 

foreldre. Skolen planla en spørreundersøkelse om læringsteknologi i etterkant av utsendelse 

av skrivet.  

Spørreundersøkelsen om læringsteknologi ble fulgt opp i møtet 1. desember. Dette var også et 

fysisk møte på skolen. På dette møtet gikk vi i tillegg gjennom elevundersøkelsen for 5.-7. 

trinn og trivselsundersøkelsen for 1.-4. trinn. På bakgrunn av en sak i Akersposten om delt 

overgrepsmateriale på mobiltelefon gikk vi gjennom skolen sin rolle i en slik sak. FAU var 

enig i at det må være foreldrene som er hovedansvarlig for oppfølging rundt slike saker. 

Rektor gjorde kort rede for hva skolen gjør for å forebygge og lære elever opp i hva som er 

lov og ikke. Videre følger skolen med på situasjonen rundt Covid når det gjelder 

gjennomføring av juleavslutningen. Da møtet ble gjennomført var vurderingen at det ville bli 

avholdt juleavslutning, men arrangementet ble kort tid etter avlyst. 

Skolemiljøutvalget hadde sitt første møte rett før jul hvor de gikk gjennom første del av 

trivselsundersøkelsen. Stort sett er det gode resultater og en del forbedringer, men en trend var 

klar - det var generelt dårligere trivsel jo høyere opp i trinnene man kom. Dette vil skolen 

følge opp. 

På møte 2. februar, som ble avholdt digitalt på Teams, kom skriveferdighetene til elevene opp 

som en sak. Det var meldt inn bekymring fra flere foreldre, særlig på 4. trinn. FAU ønsket 

særlig tilbakemelding på hvilken kommunikasjon det er mellom Bogstad skole og Hovseter 

skole. FAU utarbeidet et kort notat til skolen som ville være utgangspunkt for diskusjon på 

neste møte. 

På møte 20. april, igjen tilbake på personalrommet på skolen, svarer skolen blant annet ut 

notatet om skriveferdigheter og håndskrift. Her kommer de inn på hva som i dag er skolens 

oppdrag når det gjelder håndskrift og hva foreldrenes forventninger bør være. Bogstad skole 

har jevnlig kontakt med Hovseter skole, og her melder de ikke om bekymring vedrørende 
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dårligere håndskrift for elever fra Bogstad. Nå er det imidlertid først ved overgang for elever 

som går ut av 7. trinn vår 2022 det blir aktuelt å sammenligne med andre skoler, ettersom 

dette er det første kullet med iPad. FAU er derfor enige om at dette bør være en 

oppfølgingssak for nytt FAU til høsten. Videre på møtet 20. april melder skolen om konkrete 

tiltak som oppfølging av trivselsundersøkelsen. FAU, sammen med skolen, beslutter å 

gjennomføre en sommercafé på sommeravslutningen som erstatning for den avlyste 

juleavslutningen. 

Møtet 20. juni er hovedsakelig en sommeravslutning for FAU og skolen deltar ikke. FAU går 

her kort gjennom rapport for året og økonomi.   

Oppsummering 

Skoleåret har, tross oppstart på grønt nivå, vært preget av bølger med Corona-pandemi og 

ulike restriksjoner. Til forskjell fra forrige skoleår har imidlertid 5 av 6 møter i FAU blitt 

gjennomført fysisk på skolen. 

Skolen har informert foreldrene via skolemelding godt hele veien når det gjelder de ulike 

utfordringene med smittesituasjonen og hvordan foreldrene bør forholde seg. Møtene i FAU 

har vært mindre preget av pandemien enn året før. Vi har fått opp saker rundt 

trivselsundersøkelsen, skriveferdigheter, overgang fra barneskole til ungdomskole og 

spørreundersøkelse om læringsteknologi.  

Selv om juleavslutningen ble avlyst dette skoleåret også, har 17. mai komiéen avviklet et 

strålende 17. mai arrangement og 6.trinn/5. trinn sørget for at det ble en fin sommercafé også 

på sommeravslutningen, til stor glede for elever og voksne. Foreldrene viser god dugnadsånd 

i forhold til sosiale aktiviteter. Gjennomføring av disse arrangementene innebærer at 

økonomien til FAU vurderes å være god, selv etter 2 år med Corona.   

Foreldrekontaktene har jobbet godt med å få i gang trinnturer, ulike foreldretreff og liknende 

etter Corona-restriksjonene. Det er nok likevel en overgang for elevene at det våren 2022 ble 

åpnet opp. 1. trinn, 2. trinn og 3. trinn kjenner nesten ikke til en annen skolehverdag enn 

under Corona-pandemien. 
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Økonomioversikt – budsjett, resultat og balanse for 2021/22, samt resultat 

for de tre foregående skoleår 
 

 

Budsjett forslag 
2022-23 

Budsjett 
2021-22 

Resultat 
2021-22 

Resultat  
2020-21 

Resultat  
2019-20 

Resultat  
2018-19 

Overskudd juleavslutning 20,000  20,000  35,709  0 29,044  28,968  

Overskudd 17. mai 70,000  70,000  76,473  22,519 39,250  69,256  

Diverse inntekter 17,000 17,000 18,000 23,398 0  6,288  

Renteinntekter 30  30  0  35 82  24  

SUM INNTEKTER 107,030  107,030  0  45,952 68,376  104,536  

       

       

Kostnad leirskole 7. trinn -75,000  -75,000  -75,000  -75,000 -75,000  -75,000  

Kostnader seminarer etc. 0  0  0 0 0  0  

Gaver til skolen -21,500 -21,500 0 -6,585 -54,855  -4,444  

Gaver til skolens personale -17,000  -17,000  -17,450  -16,364 -10,525  -5,000  

Diverse kostnader 0  0  -17  0 -2,109  -1,650  

Gebyrer -200  -200  -29  -19 0  0  

SUM KOSTNADER -113,700  -113,700  0  -97,968 -142,489  -86,094  

Overskudd/Underskudd -6670 -6670 37,703 -52,016 -74,113  18,442  

 
 

Balanse  
 

Eiendeler  Egenkapital/gjeld  

Bankinnskudd v periodens slutt   
155,697.61  

Egenkapital v periodens start   
120,127.28 

    
  

Resultat i perioden 
  

  
   37,570.33 

    
155,697.61 

     
155,697.61 

 

 

 

 

 

Cecilie Ramse  

leder FAU Bogstad skole 

(sign.) 


